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 حمایت از
  ۱۶ استارتاپ معدنی 
در ۱۴۰۱

مدیــر مرکــز نــوآوری ایمینــو اعلام کــرد: ایــن مرکز در 

سال جاری از ۱۶ استارتاپ معدنی حمایت می کند. 

حســین منصــوری با بیان ایــن مطلب گفت: ازجمله 

برنامه هــای ایمینــو در ســال جاری، ســنجش و تعیین 

وضعیت تیم های اســتارتاپی موجود و تســهیلگری و 

هدایت آن ها است.

وی افــزود: طــی امســال، ۱۶ اســتارتاپ در مرحلــه 

پیش شتابدهی تا سقف ۵۰ میلیون و شتابدهی ۲۵۰ 

میلیــون، میزبانــی از کارآفرین ها، مدیــران کارآفرین، 

انجمن های تخصصی بخش معدن و صنایع معدنی، 

جــذب و آمــوزش کارآمــوزان علاقه منــد بــه نــوآوری، 

پیاده سازی پلتفرم شتابدهی ماین هاب است.
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با حکم مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران 
انجام شد؛

 معرفی سرپرست 
معاونت مالی و اقتصادی مس

 جلسه تودیع و معارفه معاون مالی و اقتصادی شرکت 
ملی صنایع مس ایران با حضور دکتر رستمی مدیرعامل 
شرکت، برگزار و »حسین تقدسی« به عنوان سرپرست 

معاونت مالی و اقتصادی معرفی شد.
و  ســتاد  مدیــران  معاونــان،  حضــور  بــا  جلســه  ایــن 

مجتمع های ۳ گانه در محل شرکت مس برگزار شد.
 دکتر علی رستمی با تشکر از خدمات کیارش مهرانی 
معاون پیشــین مالی و اقتصادی شــرکت مس، گفت: 
شرکت مس در شرایطی این تغییر را انجام می دهد که 
با وجود دارا بودن سرمایه و عدم بدهی در حوزه مالی 
و اقتصــادی بــا وضعیت پیچیده ای روبرو اســت، چراکه 
از یک ســو شــاهد اجرایی نشــدن پروژه های توســعه  ای 
هســتیم و از ســوی دیگــر و بنــا به اعــام معاونت مالی 
کنــدی اجــرای پروژه هــا باعــث عدم هزینــه منابع مالی 

شرکت شده است.
وی خطــاب بــه معاونــان و مدیــران حاضــر در جلســه با 
تأکید بر اینکه باید هر چه ســریعتر نســبت به توســعه 
پروژه هــا اقــدام عاجل به عمل آورده شــود، گفت: این 
برازنده شــرکت ملی مس نیســت که از ابزارها و اهرم  
تٲمیــن مالــی یــا از انــواع اوراق هــا بــرای تامیــن مالی 

پروژه ها استفاده نشده است.
دکتر رستمی در ادامه با اشاره به اینکه افزایش ثروت 
سهامداران فملی باید در دستور کار قرار گیرد، گفت: 
این امر نیاز به بازنگری اساسی در استفاده از ابزارهای 

تامین مالی دارد.
 لازم است با بردن منابع به سمت پروژه های توسعه ای 
و ایجاد بازده ای بالاتر از تورم، ایرادات و انتقادات موجود 
در  زمینه اجرا نشدن طرح های توسعه و افزایش تولید 

را رفع کنیم.
وی اتخاذ تدابیر مناسب در مدیریت نقدینگی شرکت 
مــس کــه در نهایــت منجــر به ارزش افزوده می شــود را 
حائز اهمیت دانست و اظهار داشت: شرکت در واقع از 
مارکت مالی کاملی برخوردار است و با توجه به این که 
در این زمینه چیزی کم ندارد، طی این مدت از نقدینگی 

شرکت به طور چشمگیری استفاده نشده است.
مدیرعامــل فملــی در ادامــه ۲ نکتــه را حائــز اهمیــت 
دانســت و توضیــح داد: نکتــه نخســت ایــن اســت کــه 
همه باید در حوزه توسعه سریع تر حرکت کنیم و قول 
و وعده ای که به مجامع مختلف برای توسعه و افزایش 
تولید با اعمال سیاســت افزایش ســرمایه ای داده ایم را 

جامه عمل بپوشانیم.
رستمی انجام اقدامات اساسی تر برای حصول بازدهی 
بیشتر را از ضروریات عنوان کرد و گفت: باید به گونه ای 
برنامه ریزی کنیم تا سود بیشتری برای انجام توسعه های 

آتی در اختیار داشته باشیم.
مدیرعامل شرکت ملی مس در ادامه موضوع مدیریت 
ترازنامه را از دیگر مباحث مهم در حوزه مالی و اقتصادی 
دانســت و گفــت:  معاونــت مالی و اقتصادی مســئول 

تمام اقام ترازنامه و سود و زیان شرکت است.
وی با بیان این که مدیریت قیمت تمام شده تولیدات 
بســیار مهــم اســت و باید این مســئله را بــه طور دقیق 
مورد رصد قرار دهیم، گفت: اینکه نســبت به رقبا در 
چــه شــرایطی قــرار داریم و ســرانه های تولیــد، کارایی و  
بهره وری  مناسب هستند یا خیر؟ نیاز به بررسی دارد.
مدیرعامــل شــرکت ملــی مــس اهمیــت بودجه ریــزی 
کــرد:  تصریــح  و  داد  قــرار  اشــاره  مــورد  را  عملیاتــی 
بودجه ریــزی عملیاتــی تا حدودی انجام شــده،  اما نیاز 

به تمرکز بیشتری دارد.
رســتمی بــا بیــان ایــن کــه در انجــام امور بایــد منفعت 
ســهامدار و شــرکت را در نظر داشــته باشــیم و نســبت 
به انضباط مالی بیش از گذشته توجه داشته باشیم، 
تصریــح کــرد:  ایــن انضبــاط فعلی مالی مــورد نظر من 

نیست و باید بهتر از این باشد. 
مدیرعامــل فملــی در ادامــه اهمیت موضــوع فروش را 
گوشــزد کــرد و افــزود: اصــاً معنــی نــدارد کــه فروش و 
صادرات زیر ال ام ای )LME( باشد؛ رابطه ارز با فروش 

باید مدیریت شود.
رســتمی در ادامــه بــا بیان این کــه دکتر مهرانی پس از 
این به عنوان مشاور مدیرعامل با شرکت مس همکاری 
خواهند داشت، به سوابق آقای تقدسی و حضورشان 
در دوره های قبلی به عنوان مدیر مالی شــرکت اشــاره 
و عنوان کرد:  همه خاطرات خوبی از دانش و انضباط 
ایشان دارند و قطعاً حضورشان در این  فصل برای ما 

مغتنم خواهد بود.
همچنین دکتر کیارش مهرانی نیز از زحمات و همکاری  
مدیران در بخش های مختلف  شرکت و معاونت تقدیر 

و تشکر کرد.
در پایــان مدیرعامل شــرکت مــس با اهدای لوح تقدیر 
به معاون پیشین و اهدای حکم انتصاب به سرپرست 
معاونــت مالــی و اقتصــادی شــرکت مــس برای ایشــان 

آرزوی موفقیت کرد.

 با همکاری منطقه ویژه اقتصادی رفسنجان
 انجام می شود؛

راه اندازی مجدد کارخانه 
فروکروم رفسنجان

بــا پیگیری هــای مدیرعامــل منطقــه ویــژه اقتصــادی 
رفســنجان، مــواد اولیــه شــرکت فروکــروم از معــادن 
اســفندقه تأمیــن و ایــن کارخانــه دوبــاره شــروع بــه 
کارخواهــد کــرد. با هماهنگــی مدیرعامل منطقه ویژه 
اقتصادی رفسنجان مدیران عامل شرکت های تاپ اکو 
خاورمیانه مستقر در منطقه ویژه اقتصادی رفسنجان و 
شرکت معادن اسفندقه به منظور همکاری با یکدیگر 

با هم دیدار کردند.
در ایــن دیــدار مقــرر شــد خــوراک مــورد نیــاز کارخانــه 
فروکــروم از معــادن اســفندقه تأمین و به منطقه ویژه 
رفسنجان انتقال یابد و شرکت فروکروم پس از مدت 

زیادی تعطیلی دوباره شروع به کار کند.

 قائم مقام »شستا«
از شرکت صنایع مس شهید باهنر بازدید کرد؛

»فباهنر« در مسیر ایجاد 
رونق اقتصادی

قائــم مقــام »شســتا« در بازدیــد از شــرکت صنایــع 
مــس شــهید باهنــر گفــت: تــاش مدیــران و کارکنــان 
شرکت هایی همچون مس شهید باهنر، عاوه بر ایجاد 
رونق در اقتصاد کشــور، در تامین معیشــت حدود ۴۰ 
میلیون خانوار بازنشســته مســتمری بگیر و بیمه شده 

تامین اجتماعی نیز به شدت اثرگذار خواهد بود...
به گزارش »اقتصاد کرمان« به نقل از روابط عمومی 
شــرکت صنایــع مس شــهید باهنر، در جریــان بازدید 
مقامات عالی شــرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی 
از این مجموعه که با حضور زه تابیان، قائم مقام شستا، 
عباس زاده، معاون راهبری هلدینگ ها، حسینی، مدیر 
راهبــری هلدینــگ نفــت، گاز و پتروشــیمی تامیــن و 
سلیمی مدیر راهبری هلدینگ صدرتامین، انجام شد، 
زه تابیان با حضور در جمع مدیران و کارکنان شــرکت 
مس شهید باهنر، از تاش های این افراد به خصوص 
در شرایط تحریم و کرونا قدردانی کرد و گفت: به دلیل 
عضویت شرکت مس شهید باهنر در هلدینگ تاصیکو 
که درصد بالایی از آن به شرکت سرمایه گذاری تامین 
اجتماعــی اختصــاص دارد، هر خاقیت و ابتکاری که 
به سودآوری این مجموعه بینجامد، اثری مستقیم بر 
معیشت حدود ۴۰ میلیون خانوار تحت پوشش تامین 

اجتماعی خواهد داشت.
وی از کارکنــان بخش هــای مختلف مس شــهید باهنر 
خواســت با نگاه به آینده، فعالیت های ســازنده را در 
دستور کار خود قرار دهند تا پس از دوره خدمتی آن ها، 
دیگران نیز بتوانند از ثمره خدمات استفاده و برای رشد 

و پیشرفت مجموعه، برنامه ریزی کنند.
در این نشست، همچنین عباس زاده، معاون راهبری 
هلدینگ ها، ریل گذاری و ایجاد زیرساخت های مناسب 
برای گسترش فعالیت ها در مجموعه مس شهید باهنر 
را مطلــوب دانســت و مطــرح کرد: همدلــی مثال زدنی 
بین همکاران این مجموعه که موجب حفظ آرامش و 
در عین حال افزایش بهره وری در شرکت شده، بسیار 

ارزشمند و قابل تقدیر است.
برگــزاری  از  همچنیــن  هلدینگ هــا  راهبــری  معــاون 
مناسب مجمع عمومی شرکت، تقدیر کرد و خواستار 
برنامه ریزی در خصوص اســتفاده از ظرفیت ســازمان 
تامین اجتماعی و شرکت های ملی مس و ایمیدرو برای 

حضور مستقیم و فعال در حوزه معدنی شد.
وی با تاکید بر اهمیت حضور مستقیم شرکت صنایع 
مس شهید باهنر در بخش معدن، بیان کرد: اگرچه در 
گذشته انجام این اقدامات با سهولت بیشتری همراه 
بــود امــا امــروز هم می تــوان با اســتفاده از ظرفیت ها، 
ایــن امــکان ارزشــمند را در اختیــار گرفــت. در جریــان 
این بازدید، مجید ضیائی، مدیرعامل شــرکت صنایع 
مس شهید باهنر ضمن تشکر از حضور مقامات عالی 
شســتا بــرای حضــور در مجتمع این شــرکت، بــه ارائه 
گزارشــی از افتخارات این مجموعه در ســال های اخیر 
پرداخت و عنوان کرد: با همت و همدلی به وجود آمده 
در مس باهنر، علی رغم تحریم ها، شــاهد روند رو به  
رشد فعالیت ها در بخش های مختلف تولید، فروش، 
صــادرات و… بوده ایم. درصد رشــد عملکــرد صادرات 
ســال ۱۴۰۰ نســبت به ســال پیش از آن، ۳۷۳ درصد 
و رشــد ســود خالص ســال گذشــته نسبت به دو سال 
پیش، ۱۰۴ درصد بوده است.  بازدید از خطوط تولیدی 
مس شهید باهنر، برنامه دیگر مقامات عالی شستا در 
این مجموعه بود که در هر بخش توضیحات مربوطه 

توسط مسئولان ارائه شد.

در اولین روز بازگشایی سامانه انجام شد

 ثبت ۷۰ محدوده اکتشافی 
در جنوب کرمان

معاون امور معادن و صنایع معدنی اداره کل صنعت، 
معــدن و تجــارت جنــوب کرمــان از ثبــت ۷۰ محــدوده 
اکتشافی معدنی در اولین روز بازگشایی سامانه ثبت 

محدوده های معدنی در جنوب کرمان خبر داد.
محمد مجاز گفت: استقبال متقاضیان جنوب کرمانی 
در اولین روز از بازگشــایی این ســامانه نشــان دهنده 
پویایی و پتانسیل جنوب استان در زمینه معدن و ذخایر 
معدنــی اســت. وی اظهــار کرد: متقاضیــان می توانند 
برای ثبت محدوده های اکتشافی خود با مراجعه به این 
سامانه https://cadastre.mimt.gov.ir ، نسبت 

به ثبت محدوده های اکتشافی خود اقدام نمایند.

در شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان کرمان،بررسی شد

هزارتوی تامین مالی بنگاه ها از شبکه بانکی

در هفتاد و چهارمین نشست شورای گفت وگوی دولت و بخش 
خصوصی اســتان کرمان،مشــکات بانکی فعالان اقتصادی و 
تولیدکنندگان استان و موانع پیش روی فضای کسب و کار با 
حضور اســتاندار کرمان، نمایندگان مجلس، رئیس و اعضای 

هیات نمایندگان اتاق کرمان بررسی شد.
رئیــس اتــاق کرمان در این نشســت گفت: بیشــترین دغدغه 
فعالان اقتصادی اســتان در ســه بخش بیمه، بانک و مالیات 
روســای  بــا  نشســت هایی  برگــزاری  درخواســت  کــه  اســت 
سازمان های ملی این مجموعه ها برای بررسی و حل مشکات 

اقتصادی استان را داریم.
 ســیدمهدی طبیــب زاده، افــزود: زیربنایــی تریــن فعالیت های 
مطالعاتــی در حــوزه بانکــی در اتــاق کرمــان انجــام شــده کــه 
بحث های چالش برانگیزی مرتبط با این حوزه در فضای کسب 

و کار مطرح است.
 وی ادامه داد: در سال گذشته بیش از ۲۰ هزار میلیارد تومان 
فــرار ســرمایه از اســتان کرمــان صــورت گرفته کــه چندین برابر 
بودجه عمرانی استان بوده و این موضوع نشان دهنده نامناسب 

بودن فضای کسب و کار است.
رئیس اتاق کرمان با تاکید بر اینکه بهبود فضای کسب و کار 
وظیفــه حاکمیــت اســت، اظهــار کرد: در پایــش فصلی محیط 
کسب و کار ۲۸ آیتم توسط مرکز پژوهش های اتاق ایران بررسی 
مــی شــود کــه اتــاق کرمــان در زمســتان ۱۴۰۰ از رتبــه۳۰ به ۲۷ 
ارتقا یافته اما از نظر امتیاز، نمره کمتری را کسب کرده است.

 طبیــب زاده، بیــان کــرد: فضای کســب و کار اســتان مناســب 
نیست و اتاق کرمان با توجه به اینکه از شرایط بنگاه ها اطاع 
دارد و مشکات حوزه های صدور مجوز و سایر فرآیندها را می 
داند، همه تاش خود را برای همراهی دستگاه های مختلف در 

زمینه بهبود فضای کسب و کار انجام می دهد.

روش های نوین تامین مالی راه نجات اقتصاد  
استاندار کرمان با اشاره به مشکل بانکی فضای کسب و کار 
گفت: باید به این باور برسیم که تامین مالی را از بانک ها به 
دیگر روش های نوین از جمله بازار سرمایه ببریم که این اقدام 

راه نجات اقتصاد کشور است.

محمدمهدی فداکار در هفتاد و چهارمین نشست شورای گفت 
و گوی دولت و بخش خصوصی استان کرمان افزود: بانک یک 

بنگاه اقتصادی است نه خیریه.
وی اظهارداشت: بانک ها در واقع رقیب بنگاه های اقتصادی 
استان هستند لذا بایستی برای حمایت از بنگاه های اقتصادی 
از روش های نوین تامین مالی اســتفاده کنیم؛ زمانی که ایده 
سرمایه گذاری را می توان به بورس برد، چرا اینکار را نمی کنید؟
اســتاندار کرمــان بــا اشــاره بــه اینکه فعــالان اقتصادی اســتان 
معتقدند عمده مشکات فضای کسب و کار کرمان در بانک 
ها، تامین اجتماعی و مالیات خاصه می شود گفت: بایستی 
دوره های آموزشــی در این اســتان برگزار شــود و از کارشناسان 

این حوزه ها مشاوره بگیریم که آنان راهکار ارائه دهند.
فداکار افزود: طرح های توسعه یا واحدهای در حال راه اندازی 
اســتان کرمان نیز به شــکل عمده در فرایند صدور مجوزها یا 
زیرســاخت ها مشــکل دارند که باید مشــکات آنان نیز احصا 

و مشخص شود.

قانون بانک مرکزی تا 2 ماه دیگر اصلاح می شود  
رییس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسامی با اشاره به 
تصویــب کلیــات اصــاح قانون اختیارات بانــک مرکزی پس از 
۵۰ سال در مجلس گفت: پیش بینی می کنیم تا ۲ ماه دیگر 

بتوانیم این قانون را در کشور تصویب کنیم.
محمدرضا پورابراهیمی در نشست شورای گفت و گوی دولت 
و بخــش خصوصــی در اتــاق کرمان افزود: اصاح قانون بانک 
مرکزی در شرایطی رقم می خورد که بسیاری از مشکات بانک 

مرکزی رفع شده است.
وی با اشــاره به پیش بینی برنامه برگزاری نشســت مشــترک 
اعضــای شــورای گفت وگــوی دولت و بخش خصوصی اســتان 
کرمان با مسؤولان کشوری و رییس کل بانک مرکزی در محل 
کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسامی اظهار داشت: با 
توجه به مشکات بانکی بسیار فعالان اقتصادی استان کرمان 
پیشــنهاد می شــود کــه دادگاه تخصصی دعــاوی تجاری برای 

نخستین بار در کشور در استان تشکیل شود.
پورابراهیمــی افــزود: وضعیــت اســتان کرمــان در ســه عامــل 

اقتصادی از جمله بانکی، مالیاتی و تامین اجتماعی مطلوب 
نیســت و بی ثباتی قوانین و مقررات را طی ســه ســال گذشته 

داشتیم.
وی ادامه داد: اما بزرگترین چالش در استان کرمان نداشتن 
زیرســاخت مناســب اســت و توسعه اســتان کرمان با آب گره 
خــورده؛ ایــن درحالی اســت که پــروژه فــولاد راور در حال بهره 
برداری قرار دارد اما برق ندارد و بخش خصوصی برای تامین 
آن ۲ برابر هزینه تمام شده احداث کارخانه باید هزینه کند.

به گزارش ایرنا، نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شورای 
اســامی گفت: بزرگترین چالش برای توســعه اســتان کرمان 

تامین زیرساخت آب، برق و گاز است.
وی در ادامه با بیان اینکه شاهد بدعهدی برخی وزیران برای 
تامین آب و برق بوده ایم یادآور شد: اکنون جلسات مستمر 
تخصیص آب صنعت و شرب از خلیج فارس برای شهر کرمان 
برگزار و مصوبات لازم اخذ شــده؛ ضمن اینکه انتقال آب به 
طول ۳۰ کیلومتر از خط پیشــین، لوله گذاری شــده و مابقی 

پروژه تا رفسنجان نیز باید اجرایی شود.
پورابراهیمــی بــا اشــاره بــه انعقــاد تفاهــم نامــه بیــن ســازمان 
مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان، سازمان صمت و شرکت 
های معدنی و نیز مذاکره با وزیر نیرو افزود: شرکت ملی مس 
پس از تغییر مدیریتی همکاری کرد و مجموعه منابع موردنیاز 
پروژه انتقال آب به استان کرمان تزریق شد؛ اکنون این امر به 
قراردادی تبدیل شده که عملیات اجرایی آن آغاز شده است.
وی ادامــه داد: تمامــی تــاش ها را به کار می گیریم که پروژه 
انتقال آب خلیج فارس تا پایان سال جاری برای تامین شرب 

و صنعت استان کرمان اجرایی شود.
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شورای اسامی افزود: 
مشکات فضای کسب وکار در کشور به دغدغه تبدیل شده 
است و زمانی رتبه کرمان را در این حوزه با دیگر مناطق کشور 
مقایسه می کنیم ناظر بر این است که چه کاری انجام دهیم 

که وضعیت ما بهتر شود.
 وی بــا اشــاره بــه فعالیــت کارگروه تخصصــی در حوزه مالیات 
ابراز داشــت: بخشــی از مشــکات به علت نداشتن اطاعات 
است؛ فرایند صدور مجوزها و نحوه ارائه خدمات را در ارزیابی 

ها دنبال می کنیم.
پورابراهیمی گفت: همچنین کارگاه های آموزشــی و نشســت 
تخصصــی تامیــن مالــی را بایــد بــه اســتان کرمــان بیاوریم که 
پس از مدتی مسائل فضای کسب و کار استان حل و نتیجه 

آسیب شناسی شود.
 به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی کرمان،نماینده مردم 
سیرجان و بردسیر در مجلس شورای اسامی نیز در ادامه این 
نشســت گفت: در حال حاضر اســتان قفل شــده و واحدهای 
بســیاری تعطیل شــده اند و باید تا حد امکان از ظرفیت های 

قانونی مسئولان استان برای رفع مشکات استفاده کرد.
 شــهباز حســن پور بیان کرد: همه بانک های اســتان به دنبال 
جذب ۱۰ شرکت بزرگ استان به عنوان مشتریان خود هستند 
در حالی که ۹۰ درصد اشــتغال اســتان در واحدهای کوچک و 

متوسط وجود دارد.
 وی گفــت: پیشــنهاد می شــود از شــورای عالــی بانک هــا برای 
برگزاری نشستی در کرمان و بررسی اختیارات استان در رفع 
مســائل دعوت شــود و رسیدگی قضایی به مسائل بانکی نیز 

در کوتاه ترین زمان ممکن صورت گیرد.
گفتنی اســت در این نشســت برخی مســائل بانکی بررسی و 
تصویب شد که می توان به رفع برخی محرومیت های فعالان 
اقتصــادی ماننــد بســته شــدن حســاب بانکــی آنهــا از طریــق 
تصویــب در ســتاد تســهیل و حکــم قاضی دادگستری،اشــاره 
کــرد تــا بنــگاه هــای اقتصــادی بتواننــد بــه فعالیت هــای خود 

ادامه دهند.

در جلسه کنترل مدیریتی معدنی و صنعتی گل گهر مطرح شد:

تاکید بر اولویت های سه گانه »گل گهر«
برای نخستین بار گل گهر فناوری استخراج زیر زمینی سنگ آهن را کلید می زند

در جلسه کنترل مدیریتی شرکت معدنی و صنعتی گل گهر که با 
حضور رئیس هیات عامل ایمیدرو،معاونان برنامه ریزی و توسعه 
و مدیــران "اقتصــادی و ســرمایه گــذاری"، "برنامه ریــزی و نظارت 
راهبــردی" و "معــادن" ایمیدرو و مدیرعامل و اعضای هیات مدیره 
شرکت گل گهر برگزار شد، ایمان عتیقی مدیرعامل شرکت معدنی 
و صنعتی گل گهر پس از ارایه گزارشی از برنامه های تولید و توسعه 
این شرکت، خبر داد: برای نخستین بار گل گهر فناوری استخراج 

زیر زمینی سنگ آهن را کلید می زند.
 به گفته مهندس عتیقی، پیش بینی شــده عملیات اجرایی این 
طرح، شهریور ماه در معدن شماره 6 گل گهر آغاز شود. به گفته 
وی، گل گهر ۱۰ دستگاه حفاری خریداری کرده که ۵ دستگاه آن 

بر اساس شرایط زمین شناسی ایران طراحی شده است.
مدیرعامل شرکت گل گهر در ادامه به ایجاد تنوع در تولیدات این 
شرکت اشاره کرد و گفت: این شرکت در حال خروج از تولیدات 
تک محصولی اســت و تا یکســال و نیم آینده، ۵ محصول جدید 

از جمله آنتیموان در سبد فعالیت های گل گهر قرار می گیرد.
مهندس عتیقی افزود:شرکت معدنی و صنعتی گل گهر هم اینک 
۴۲درصــد تولیــد کنســانتره ســنگ آهــن، ۳۱درصــد گندله ســنگ 
آهــن، ۱۳درصــد آهــن اســفنجی و چهار درصد تولید فولاد کشــور 

را در اختیار دارد.
 ســال گذشــته تولید کنســانتره و گندله ســنگ آهن این شــرکت 
بــه ترتیــب بــه ۱۵.۴ میلیــون و ۱۲.۳ میلیون تن رســید. همچنین 
ایــن شــرکت معــادل تولیــد ۱.۳ میلیون تن کنســانتره و ۴۷۰ هزار 

تن گندله سنگ آهن به سبب قطعی برق از دست داده است.
وی یادآور شد: ارزش طرح های گل گهر و شرکت های هم گروه 
۲.6 میلیارد دلار )ارزی( و ۲۵.۷ هزار میلیارد تومان )ریالی( است.

تاکید بر اولویت های سه گانه »گل گهر«  
رئیس هیات عامل ایمیدرو نیز در نشست با اعضای هیات مدیره 
شــرکت گل گهــر گفــت: تمرکــز بــر اکتشــاف، هدایــت منابــع بــه 
توســعه و هماهنگــی بــا طرح جامــع فولاد، جزو اولویــت های این 

شرکت قرار گیرد.

وجیــه الــه جعفــری تصریــح کــرد: بــا توجه بــه برنامه های توســعه 
مجموعه گل گهر و نیازهای آتی آن منطقه، نیاز است که ذخایر 

جدیدی کشف شود.
جعفری ادامه داد: اســتفاده از پتانســیل های خارج کشــور و نیز 
انعقــاد قراردادهــای بلندمدت جزو روش هایی تامین ســنگ آهن 

از خارج کشور است.
 معــاون وزیــر صنعــت معــدن و تجــارت همچنیــن توجــه بــه ایجاد 
یکپارچگی در طرح جامع فولاد را یادآور شد و افزود: این طرح به 
عنوان برنامه ای راهبردی در بالادســت توســعه زنجیره فولاد قرار 
دارد از این رو ضروری دارد که تمامی شرکت های این بخش، در 

چارچوب همین طرح حرکت کنند.
جعفری با بیان اینکه ایمیدرو دخالتی در نحوه اجرا نمی کند، افزود: 
باید مدیریت سود شرکت به گونه انجام شود که در تامین مالی 
طرح های توسعه، چالشی ایجاد نشود و به همین دلیل هدایت 

منابع به ســمت طرح های توســعه و جاری شدن نگاه بلندمدت، 
از اهمیت بالایی برخوردار است. وی در بخش دیگری از سخنانش 
با اشــاره به تفاهمنامه امضا شــده با وزارت نیرو برای تامین برق 
حوزه معدن و صنایع معدنی، اظهار داشت: ایمیدرو راهبری ایجاد 
نیروگاه های این بخش را برعهده گرفته و تاش می کند تولید و 
توسعه به سبب کمبود برق، دچار وقفه نشود. رئیس هیات عامل 
ایمیدرو تاکید کرد: برآوردهای ما نشــان می دهد بخش معدن و 
صنایــع معدنــی با قطعی برق، ۱6۰هزار میلیارد تومان عدم النفع 
دارد و باید با تامین پایدار برق، مانع از از دست رفتن این منافع 
شویم. در این نشست امیر خرمی شاد معاون برنامه ریزی و توسعه 
به همراه سمیه خلوصی مدیر برنامه ریزی و نظارت استراتژیک و 
امیر صباغ مدیر اقتصادی و سرمایه گذاری ایمیدرو، نکاتی درباره 
اهمیت ایجاد یکپارچگی و توزان در طرح جامع فولاد و همچنین 

صادرات و تامین نیاز داخل ارایه کردند.


